
BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raadscommissie  

Ruimtelijke  Ontwikkelingen en Milieu op donderdag 9 mei 2019 (20.00 – 22.00 uur)  

  

Aanwezig:  Voorzitter de heer Eijer 
PvdA: mevrouw Sijtsma, de heer Van der Wal 

VVD: de heer Tromp, de heer Walsweer 
CDA: de heer Breeuwsma, mevrouw Reitsma 
GL: mevrouw G. Rozema,  
GBH: de heer Van der Ven, de heer Van der Woude 
FNP: de heer Hooijsma, de heer De Swart 
D66: mevrouw De Vries 

SP: de heer Van der Veen, de heer Steenbergen 
CU: heer Derks 
HL: de heer Hartsuiker 
 

Verder aanwezig: wethouders de heren Van Veen, Broekhuizen en Zoetendal 

Commissiegriffier: mevrouw Witzke 

Afwezig: de heer Kolle (HL), mevrouw de Jong (D66), de heer Van der Honing (GL) 

  

Deze vergadering is te beluisteren en te bekijken via de webcast. 

   

1. Opening   

Voorzitter de heer Eijer opent de vergadering.  

  

2.  Vaststelling agenda  

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3.  Besluitenlijst van de openbare vergadering van 1 april 2019 

De besluitenlijst wordt vastgesteld. 

  

4.  Toezeggingen / LTA  

Geen opmerkingen 

  

5.  Mededelingen / ingekomen stukken  

Wethouder Van Veen  

- roept raads- en commissieleden op deel te nemen aan het feest van de circulaire economie op 

dinsdagavond 14 mei.  

- Deelt mee dat op 13 mei de Raad van State de zaak behandelt van put 2 in Langezwaag. 

   

6.  Rondvraag  

- De heer Van der Veen stelt vragen over mogelijke tijdelijke woningverhuur op de locatie 

Jousterweg. Wethouder Van Veen vraagt of de vragen schriftelijk beantwoord mogen worden, de 

heer Van der Veen gaat hier mee akkoord. 

- De heer Hooijsma stelt vragen over een Discgolftraject in Heerenveen Noord. Wethouder 

Zoetendal geeft antwoord op de vragen.  

- De heer Hooijsma stelt vragen over wijzigingen in het parkeervergunningbeleid in Heerenveen 

Noord en de toegankelijkheid voor digibeten. Wethouder Van Veen geeft antwoord op de vragen. 

- De heer Hartsuiker stelt vragen over de vertraging bij werkzaamheden bij de brug Albert Mol’s 

Menninghe in Tjalleberd. Wethouder Broekhuizen zegt toe uit te zoeken waar de vertraging door 

komt en dit aan de raad terug te koppelen. 

- De heer Steenbergen stelt aanvullende vragen naar aanleiding van het antwoord van het college 

op schriftelijke vragen over kamerverhuur. Wethouder Van Veen zegt toe hier schriftelijk op terug 

te komen.  

- Mevrouw De Vries stelt aanvullende vragen naar aanleiding van het antwoord op het college op 

schriftelijk vragen over het parkeerbeleid op de Trekschuit. Wethouder Van Veen zegt toe hier 

schriftelijk op terug te komen. 

 

7.    Actualiteit gaswinning 

Wethouder Van Veen heeft onder agendapunt 5 reeds een mededeling gedaan. 

 

8. Actualiteit Omgevingsvisie 

https://channel.royalcast.com/gemeenteheerenveen/#!/


Mevrouw Reitsma, voorzitter van de Stuurgroep Omgevingsvisie, licht toe dat er een raadsvoorstel 

over het communicatiebudget voor de Omgevingsvisie in de maak is.  

 

9. Duurzaamheidsbeleid 

De projectleider duurzaamheidsbeleid geeft een korte toelichting op het voorstel. De VVD, GL en CDA 

stellen naar aanleiding van de toelichting aanvullende vragen.  

 

De fracties bespreken met elkaar en het college op hoofdlijnen de volgende onderwerpen: 

- De verhouding tussen het duurzaamheidsbeleid en de startnotities biodiversiteit en 

klimaatadaptatie. Wethouder Zoetendal zegt toe dit nog nader schriftelijk toe te lichten.  

- Het detailniveau van het beleid en de verhouding tot de uitwerking en verdieping in het 

uitvoeringsbeleid 

- De verhouding en timing van dit beleid met betrekking tot de Regionale Energiestrategie 

- Inzicht in het financiële perspectief voor de jaren 2021 en 2022 

- De communicatiestrategie, de mogelijkheid tot gezamenlijk optrekken met andere projecten en de 

kosten van communicatie 

- Ambities rondom natuurinclusieve landbouw 

 

Wethouder Zoetendal zegt naar aanleiding van een vraag van de heer De Swart over hoeveel hectare 

zonneparken de gemeente momenteel heeft toe het actuele overzicht toe te sturen.  

 

Over eventuele aanpassingen in het stuk naar aanleiding van enkele geconstateerde onvolledigheden 

wordt in het presidium verder gesproken. De onvolledigheden betreffen het feit dat het woord 

‘thematisch’ mist voor ‘raadsakkoord’, het aanpassen van ‘pm’ naar ‘0’ in het financiële overzicht voor 

2019 en 2020 voor het eigen wagenpark van de gemeente en het aanpassen van een zin die 

onderscheid maakt tussen de positie van college en raad over de dialoog met inwoners. 

 

De commissie adviseert dit voorstel als bespreekstuk te agenderen voor de raadsvergadering van  

20 mei 2019. 

 

10. Klaverblad Noordoost duurzaam ontwikkelen 

De fracties van D66, CDA en FNP stellen vragen waar wethouder Van Veen antwoord op geeft.  

 

De commissie adviseert dit voorstel als bespreekstuk te agenderen voor de raadsvergadering van  

20 mei 2019. 

 

11. Verklaring van geen bedenkingen Tweede Compagnonsweg 38 te Oudehorne 

De FNP stelt vragen waar wethouder Van Veen antwoord op geeft. 

 

De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van  

20 mei 2019. 

 

12. Kredietaanvraag Middenzone Skoatterwâld 

Mevrouw Reitsma (CDA) vraagt in hoeverre dit voorstel aansluit bij de stedenbouwkundige 

uitgangspunten aangezien de Middenzone bedoeld is als een specifiek terrein. Wethouder Broekhuizen 

zegt toe schriftelijk op deze vraag terug te komen.  

 

De commissie adviseert dit voorstel als bespreekstuk te agenderen voor de raadsvergadering van  

20 mei 2019. 

 

13. Aanpassing verkeerssituatie Tramweg – It Slûske - De Knipe 

De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van  

20 mei 2019. 

 

14. A7 bedrijvenparken Heerenveen-Joure Jaarrekening 2018, begrotingswijziging 2019-1 

en begroting 2020 GR  

De commissie adviseert dit voorstel als hamerkstuk te agenderen voor de raadsvergadering van  

20 mei 2019. 

 

15. Sluiting  

De voorzitter sluit de vergadering om 22.03 uur. 


